
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ.16/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 356/99 
Περίληψη 

Απόρριψη αιτήματος Εμπορικής Τράπεζας Ελλάδας 
για παραχώρηση θέσης στάθμευσης. 

 
       Σήμερα 12 Ιουλίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα 
Τουριστικού Ομίλου Δ.Δ. Καστανέας,  ύστερα από την με   ημερομηνία 8-7-1999 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους 
δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 &119 
του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης --------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
3. Δ. Ταχματζίδης Π. Πιτούλιας  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Μ. Σουμελίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Β. Γιαννουλάκης  
7. Δ.  Πέτκος Σ. Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Θ. Σιδηρόπουλος Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ.  Βαφείδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης  
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά  τη  συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 365/99 
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης  αποχώρησε ο  κ.  Π.  Αγαθαγγελίδης. 
15. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 372/99  απόφασης 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε  ο  κ.  Δ.  Ταχματζίδης.  
17. Χ. Γεωργιάδης  
18. Ε. Σοφιανίδης  
19. Ι. Ακριβόπουλος  
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής  
22. Π. Αγαθαγγελίδης  

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-2-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: Με αίτησή της η 
Εμπορική Τράπεζα που βρίσκεται επί της οδού Μητροπόλεως ζητεί να παραχωρηθεί 
μια θέση στάθμευσης επί της οδού Ιεραρχών  για το αυτοκίνητο των 
χρηματαποστολών επειδή δεν μπορεί να σταθμεύσει το αυτοκίνητο επί της οδού 
Μητροπόλεως λόγω της ιδιομορφίας της οδού. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 24 παραγρ. 1 περίπτ. ιδ  του Δ.Κ.Κ. 
(Π.Δ. 410/1995) όπως τροποποιήθηκε  με το άρθρο 9 παράγρ. 9 του νόμου 2503/97, 
τα μέτρα που αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων της κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, 
λαμβάνοντας με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με βάση μελέτες που έχουν 
εκπονηθεί από τις τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου. 
 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 22-6-99 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται 
την απόρριψη της αίτησης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος : Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Σκουμπόπουλος : Επειδή η τράπεζα αυτή είναι επί της οδού Μητροπόλεως και 
επειδή η μονοδρόμηση της οδού Μητροπόλεως δημιούργησε μια σειρά από 
κυκλοφοριακά  προβλήματα στην πόλη, προτείνω να δοθεί μια θέση στάθμευσης, 
στην οδό Ιεραρχών, στην τράπεζα. 
 Ουρσουζίδης : Αρνηθήκαμε θέσεις στάθμευσης, όπως πολύ σωστά το είπε η 
επιτροπή, σε πολύ σοβαρότερα ζητήματα. 
 Αντιλαμβάνεστε ότι, όταν αρνούμεθα  και με δυσκολία δίνουμε για κλινικές 
κλπ., πόσο  μάλλον για μια τράπεζα. 
 Ποτουρίδης : Η παρέμβαση μου έχει να κάνει με τα υποκαταστήματα των 
τραπεζών τα οποία, αυτόν τον καιρό πολλαπλασιάστηκαν  στην πόλη μας. 
Καταλαβαίνετε τι θα γίνει, σε λίγο αν εμείς δίνουμε σε κάθε υποκατάστημα  μιας 
τράπεζας μια θέση στάθμευσης. Δεν μπορούμε να δώσουμε χώρο στάθμευσης. Αν 
χρειάζονται να μετακινούν με χρηματαποστολές χρήματα, στο συγκεκριμένο χώρο 
που βρίσκεται αυτό το υποκατάστημα της εμπορικής, έχουμε δώσει στην ασφάλεια 
και στην Αστυνομική Διεύθυνση μια σειρά θέσεων εκεί δίπλα ακριβώς στο 
Μητροπολιτικό Μέγαρο. Βολεύει με προσωπική κατ΄ ιδίαν συνεννόηση να 
σταθμεύσουν για λίγο, να μεταφορτώσουν χρήματα και να φύγουν. 
 Λελεκάκης : Υπήρξε μπαράζ αιτημάτων από ιδιώτες και Τράπεζες που ζητούν 
να τους παραχωρήσουμε θέσεις στάθμευσης. Η επιτροπή αυστηρά  βλέποντας την 
κάθε περίπτωση φθάνει να αρνείται ομόφωνα, διότι είδαμε να δημιουργείται 
πρόβλημα. 
 Ο δρόμος που προτείνεται είναι εντελώς κατειλημμένος. Απέναντι 
παραχωρήθηκαν θέσεις στάθμευσης στην Τροχαία και στην Μητρόπολη και έχει και 
η βιβλιοθήκη. Δεν έχει μείνει τίποτα σ΄ εκείνο τον δρόμο.  Οι τράπεζες έχουν πολύ 
λίγες ώρες και μέρες για χρηματαποστολές  και τις υπόλοιπες ώρες χρησιμοποιούνται 
από Ι.Χ. χωρίς ν΄ αστυνομεύονται. Για τον λόγο από η επιτροπή αρνείται. 
 Πρόεδρος :  Υπάρχουν δευτερολογίες ; Όχι. 
 Δήμαρχος :  Είτε βρισκόταν ο αρχαίος ρωμαϊκός δρόμος είτε όχι στην 
Μητροπόλεως απαγορευόταν και η στάση . Η οδός Ιεραρχών είναι κατειλημμένη 
όπως αναφέρθηκε. Στην συνάντηση με τον Υπουργό Δημόσιας  Τάξης που είχα έθεσα 



το θέμα και προσανατολίζεται να μετακινήσει την δ/νση της αστυνομίας σε άλλο 
κτίριο που να μην  βαρύνει  κυκλοφοριακά το κέντρο. Ίσως εκεί δημιουργηθούν 
άλλες συνθήκες στην πορεία.  
 Οι τράπεζες δεν το  θέλουν τόσο για τις χρηματαποστολές  τους αλλά για τους 
πελάτες τους. Εάν είναι έτσι τον Σεπτέμβρη που θα συζητήσουμε για τα τέλη και κλπ. 
να μπεί θέμα αν θέλει μία τράπεζα  να νοικιάζει έναντι αδρού μισθώματος κάποιες  
θέσεις. 

Για τους πελάτες  της Εθνικής και Εμπορικής Τράπεζας  υπάρχει το πάρκιν 
στην αυλή του Δημαρχείου που είναι πολύ κοντά τους. 
 Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Επί της εισηγήσεως της επιτροπής, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, 
Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-2-99 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Την από 22-6-99 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει το από 9-2-99 αίτημα της Εμπορικής Τράπεζας Ελλάδας για 
παραχώρηση θέσης στάθμευσης επί της οδού Ιεραρχών στη Βέροια. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  356  / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Ε.  Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Π.  Αγαθαγγελίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26 - 7 -1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


